



特別公布  
2020 年教師語文能力評核  
凍結課堂語言運用卷別評核費用及退還相關差額事宜

因應香港特別行政區政府財政司司長於 2019 年 8 月 15 日公布的其中一項支援企業和市民的措施，教育局決定 2020 年度教師語文能力評核課堂語言運用一卷的評核費用凍結為港幣\$1,370（原定港幣\$1,510）。香港考試及評核局（考評局）會將有關差額（港幣\$140）以支票形式退還予曾付款報考課堂語言運用一卷的申請人。

考評局會於 2020 年 8 月底前將退款支票郵寄至申請人報名時所提供的通訊地址。如申請人在 2020 年 9 月 4 日仍未收到有關支票，請於辦公時間（星期一至五：上午 8 時 30 分至下午 5 時 30 分）致電「公開考試資訊中心」（電話：3628 8860）與本局職員聯絡。

-完-

日期：2020 年 7 月 28 日

---

**SPECIAL ANNOUNCEMENT**  
**Language Proficiency Assessment for Teachers (LPAT) 2020**  
**Frozen Assessment Fee for the Classroom Language**  
**Assessment Paper and refund of the relevant overpaid amount**

In the light of the announcement made by the Financial Secretary of the HKSAR Government on 15 August 2019 as one of the measures to support enterprises and residents, the Education Bureau has decided that the assessment fee for the Classroom Language Assessment (CLA) paper of the Language Proficiency Assessment for Teachers (LPAT) 2020 should be frozen at the rate of \$1,370 instead of \$1,510. Therefore, a refund of the overpaid amount (HK\$140) will be made by cheque to the applicants who have registered and paid for the Classroom Language Assessment.

The refund cheque will be sent to the postal address provided by the applicants at registration by late August 2020. Applicants who do not receive the refund cheque by 4 September 2020 should call the Public Examinations Information Centre at 3628 8860 during office hours (Mondays to Fridays, 8:30 am – 5:30 pm).

-End-

Date: 28 July 2020